
 

 

 

 

Rapport distriktsprojekt HOOYO till Distriktsrådsmöte 3 

2023. 

 

Insamlingen till vårt projekt går framåt. Sakta men säkert. 

Klubbarna har verkligen försökt. Det finns säkert mera att ta in. 

 

Mursal Isa har kommit med ett förslag om att banta själva 

byggnaden vilket gör att projektet blir billigare. 

 

PDG Lena har fått i uppdrag att undersöka med LCIF när en 

ansökan skall in och Mursal Isa kontakta projektörerna i Somliala 

att rita om. Detta är under utredning och förhoppningsvis har vi ett  

förslag till DR3. 

 

 

 


